

Title (en)  
Ski with a tip cap

Title (de)  
Ski mit einer Spitzkappe

Title (fr)  
Ski avec un capuchon à la spatule

Publication  
**EP 1329244 A1 20030723 (DE)**

Application  
**EP 02405035 A 20020122**

Priority  
EP 02405035 A 20020122

Abstract (en)  
Ski (1) comprises a ski cap (4) placed on the front end of a ski body (2), and a ski skin (11) removably fixed on the end of the ski and on the ski tip (3). The ski cap has fixing devices for fixing the front end of the ski skin. Preferred Features: The ski cap has on its under side a cover (5) which covers and fixes a front end region of the ski skin. The cover is pivotally fixed on a body (16) of the ski cap and covers screw holes (10) for fixing the body of the ski cap on the ski body. The body of the ski cap has on its under side a U-shaped recess (12) for the cover.

Abstract (de)  
Der Ski weist eine Spitzkappe (4) auf, die auf das vordere Ende (3) eines Skikörpers (2) aufgesetzt ist. Ein Skifell (11) ist am Skiende sowie an der Skispitze (3) lösbar befestigt. Die Skikappe (4) besitzt Befestigungsmittel (5), mit denen das vordere Ende des Skifells (11) fixierbar ist. Vorzugsweise weist die Skikappe (4) an ihrer Unterseite einen Deckel (5) auf, der einen vorderen Bereich des Skifells (11) flächig überdeckt und fixiert. Der Deckel (5) ist vorzugsweise an einem Körper (16) der Skikappe (4) schwenkbar befestigt. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A63C 7/04**

IPC 8 full level  
**A63C 7/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A63C 7/04** (2013.01)

Citation (search report)  
• [A] FR 2792213 A1 20001020 - BORNEUF BERNARD [FR]  
• [A] DE 924496 C 19550303 - HOCHWIND JOSEPH  
• [A] CH 356062 A 19610731 - MONTANA SPORT GMBH [CH]

Cited by  
EP1731201A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1329244 A1 20030723**; AT E333307 T1 20060815; DE 50207558 D1 20060831

DOCDB simple family (application)  
**EP 02405035 A 20020122**; AT 02405840 T 20020930; DE 50207558 T 20020930